
PROTOKÓŁ Nr XXXIII/13
Sesji Rady Miejskiej
w Kamiennej Górze

z dnia 19 czerwca 2013 roku
odbytej w sali witrażowej Urzędu Miasta

w Kamiennej Górze

Godzina rozpoczęcia Sesji 13.00, zakończenia 15.20

Obecnych na Sesji – 18 radnych - lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu.
Nieobecni: radna M. Komorowska, radna B. Krawiec i radna M. Krzyszkowska

W Sesji uczestniczył Burmistrz Miasta – Pan Krzysztof Świątek
Obsługa radcowska – Radca Prawny Janusz Święcicki

Ad.     1.     Otwarcie     Sesji  

Sesję otworzył  i  prowadził Przewodniczący Rady Pan Andrzej Mankiewicz, który powitał 
radnych Rady Miejskiej, BM,  wszystkich obecnych, lokalne media oraz mieszkańców miasta.

Przewodniczący RM stwierdził, że w Sesji uczestniczy 15  radnych  (w  momencie  otwarcia 
nieobecni byli: radny J. Groma, radny J. Nawrocki i radny W. Sobiechowski) na 21 ustawowego 
składu Rady, co stanowi quorum, przy którym Rada Miejska może obradować  i podejmować 
uchwały.

Ad.     2.     Wnioski     dotyczące     zmian     w     porządku     obrad  

Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji.
2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad.
3. Przyjęcie Protokołu z XXXI i XXXII Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze.

4. Wnioski i zapytania.
5. Informacja Burmistrza Kamiennej Góry o pracy między Sesjami.
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o pracy między Sesjami.
7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  i  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego

oraz sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Kamienna Góra za 2012 rok.
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kamiennej Góry.
9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  (działka

nr 868/33, obr. nr 6).
10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  (działki

nr 491/1, 491/2 i 491/3, obr. nr 6).
11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Województwu Dolnośląskiemu pomocy finansowej.
12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej.
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna Góra na 2013 rok.

14. Sprawy różne.
15. Zamknięcie Sesji.
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BM zgłosił  wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu  „Podjęcie uchwały w sprawie  
wyrażenia  zgody  na  oddanie  części  nieruchomości  w  dzierżawę”.  W wyniku  głosowania  RM 
jednogłośnie, tj. przy 15 głosach „za” przyjęła wniosek o poszerzenie porządku obrad o w/w punkt, 
który wprowadzono jako pkt 14 (dotychczasowe punkty zmieniły kolejność o 1 wzwyż).

Na salę obrad przybył radny W. Sobiechowski (obecnych 16 radnych).

Ad.     3.     Przyjęcie     Protokoł  u   z XXX  I i XXXII     Sesji      Rady     Miejskiej  

Przewodniczący RM poinformował, iż Protokół Nr XXXI/13 z Sesji Rady Miejskiej
w Kamiennej Górze z dnia 22  maja 2013 r.  i  Protokół  Nr  XXXII/13  z  Sesji  Rady Miejskiej
w Kamiennej Górze z dnia 5 czerwca 2013 r. były wyłożone do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 
Dodał, że nie zostały do nich wniesione uwagi ani zastrzeżenia i zapytał, czy w chwili obecnej ktoś 
chciałby takie zgłosić. Uwag ani zastrzeżeń nie zgłoszono.

Ad.4.     Wnioski     i     zapytania  

Radny Bogdan Murawski:
1. Prośba o rozważenie możliwości remontu nawierzchni przejścia prowadzącego od tablicy 

upamiętniającej spoczywających parafian Parafii Ewangelicko-augsburskiej  do budynków 
przy ul. Cichej 11.

2. Prośba  o  interwencję  w  sprawie  dziurawych  chodników  przy  ul.  Księcia  Bolka  I.
Po ostatnich obfitych opadach deszczu łatano dziury na tej ulicy, a chodniki nadal pozostały 
w fatalnym stanie. Piesi, aby ominąć dziury często wchodzą na jezdnię, co stwarza duże 
zagrożenie komunikacyjne.

Radna Zofia Kolat:
1. Pytanie, kiedy rozpocznie się modernizacja alejek na cmentarzu komunalnym, na które to 

przeznaczono 100 tys. zł.?

Radna Mariola Jaciuk:
1. Prośba o rozważenie utworzenia parkingu przy cmentarzu na ul. Katowickiej  oraz kaplicy 

na cmentarzu przy ul. Wałbrzyskiej, gdyż obecne rozwiązanie (pogrzeb na ul. Katowickiej,
a pochówek na ul. Wałbrzyskiej) stwarza problemy komunikacyjne.

2. Pytanie o koszty publikacji  poświęconej żonie jednego z kamiennogórzan?

Radny Wiesław Sobiechowski:
1. Pytanie o możliwość obniżenia terenu wzdłuż rzeki Bóbr przy ul. Legnickiej? Częste i obfite 

deszcze powodują, że zalewane są domy i ogródki usytuowane w tamtym miejscu.
2. Prośba o interwencję w sprawie wymiany uschniętych nasadzeń w parku przy Al. Wojska 

Polskiego.

Ad.     5.     Informacja     Burmistrza     Miasta     o     pracy     między     Sesjami  

Informację przedstawił BM – zał. Nr 2 do protokołu.

Na salę obrad przybył radny J. Groma i radny J. Nawrocki (obecnych 18 radnych).
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Odpowiedział ponadto na wnioski i zapytania radnych, tj.:

Radnemu B. Murawskiemu:
1. sprawa jest mi znana, na prośbę mieszkańców byłem w tym parku i do tej inwestycji trzeba 

będzie się  przymierzać.  Proszę pamiętać o tym na etapie  konstruowania budżetu na rok 
przyszły.

2. wiemy  o  dziurawych  w  chodnikach,  ale  w  chwili  obecnej  celowo  ulica  była  łatana
w minimalnym stopniu,  a  chodniki  wcale,  aby  Komisja  Wojewódzka  oceniająca  skutki 
powodzi dobrze określiła straty i fatalny stan drogi, a dzięki temu może uda się pozyskać 
środki popowodziowe na jej remont. Koszt remontu tej drogi to ponad 3 mln. zł.

Radnej Z. Kolat:
1. długa  zima,  a  później  obfite  deszcze  uniemożliwiały  rozpoczęcie  inwestycji,

ale w niedługim czasie prace zostaną przeprowadzone.

Radnej M. Jaciuk:
1. na chwilę obecną nie mam pomysłu na utworzenie przy tym cmentarzu parkingu, ale należy 

rozmawiać na Komisjach i może uda się wypracować jakiś plan. Jeśli chodzi o kaplicę na 
cmentarzu przy ul. Wałbrzyskiej to był pomysł w tym temacie, ale nie został zrealizowany. 
Jestem w kontakcie z parafiami i rozmawiamy o tym problemie.

2. temat przyjęty d/w.

Radnemu W. Sobiechowskiemu:
1. temat przyjęty d/w. Wiemy o problemie i rozważamy różne możliwości, nawet likwidację 

ul. Zamkowej.
2. park jest nawadniany, prace są i będą tam prowadzone. Park jest jeszcze na gwarancji 

Ad.     6.     Informacja     Przewodniczącego     Rady     Miejskiej     o     pracy     Rady     między     Sesjami  

Informację przedstawił Wiceprzewodniczący RM – zał. Nr 3 do protokołu.

Ad.     7.     Podjęcie uchwały w sprawie    rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego   
oraz sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Kamienna Góra za 2012 rok

Skarbnik Miasta Iwona Pazgan odczytała sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Kamienna 
Góra za 2012 rok – zał. Nr 4 do protokołu.

Skarbnik Miasta Iwona Pazgan odczytała sprawozdanie finansowe jst za 2012 rok – zał. Nr 5 do 
protokołu – składające się z:
1)      bilansu z wykonania budżetu jst;
2)      łącznego  bilansu  obejmującego  dane  wynikające  z  bilansów  samorządowych  jednostek 
budżetowych i samorządowych zakładów budżetowych;
3)      łącznego  rachunku  zysków  i  strat  obejmującego  dane  wynikające  z  rachunków  zysków
i strat samorządowych jednostek budżetowych i samorządowych zakładów budżetowych;
4)      łącznego zestawienia zmian w funduszu obejmującego dane wynikające z zestawień zmian w 
funduszu samorządowych jednostek budżetowych i samorządowych zakładów budżetowych.
 
Wiceprzewodniczący  RM  Henryk  Różański odczytał  Uchwałę  Nr  I/88/2013 Składu 
Orzekającego  RIO we Wrocławiu z dnia  15 kwietnia 2013 r. w sprawie opinii o przedłożonym 
przez Burmistrza Miasta Kamienna Góra sprawozdaniu z wykonania budżetu  Miasta  Kamienna 
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Góra za 2012 rok – zał. Nr 6 do protokołu.
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM Józef Groma odczytał Uchwałę Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej  w Kamiennej  Górze  z  dnia  3 czerwca 2013 r.  w sprawie  wniosku o  dzielenie 
absolutorium Burmistrzowi  Kamiennej  Góry  za  2012 rok  oraz  opinię  dotyczącą  sprawozdania 
finansowego,  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  Miasta  Kamienna  Góra  za  2012  rok
oraz informacji o stanie mienia komunalnego – zał. Nr 7 do protokołu.
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM Józef Groma odczytał Uchwałę Nr I/163/2013 Składu 
Orzekającego RIO we Wrocławiu z dnia 13 czerwca 2013 r. w sprawie opinii o wniosku Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kamiennej Górze w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 
Kamiennej Góry za 2012 rok – zał. nr 8 do protokołu.
 
Przewodniczący  RM  otworzył  dyskusję  w sprawie  przedłożonych  RM sprawozdań  i  wniosku
o udzielenie absolutorium BM:

Radna Z. Kolat odniosła się do dwóch inwestycji przeprowadzonych w 2012 r., tj.: „Kształtowanie 
terenów  zieleni  parkowej  w  obszarze  Starego  Miasta  w  celu  wyeksponowania flory  Sudetów 
Środkowych-Przebudowa  parku  miejskiego  przy  ul.  Ogrodowej  w  Kamiennej  Górze”
oraz   „Zagospodarowanie Góry Parkowej na cele turystyczne – budowa trasy turystycznej”.
W przypadku pierwszej inwestycji miasto partycypowało w kosztach i wg radnej były zbyt małe 
naciski ze strony pracowników UM na osobę, która wygrała przetarg na zagospodarowanie tego 
parku.  Jesienią,  już  w  momencie  wykonywania  nasadzeń,  były  one  zasuszone  i  nie  było 
możliwości,  aby do wiosny ta roślinność odpowiednio się przyjęła i przetrwała.  Tym sposobem 
zostały zmarnowane środki pieniężne, które miasto dołożyło do tego zadania. Teraz przy kolejnych 
nasadzeniach  i  uzupełnieniach  tego  co  zostało  zniszczone  przez  mieszkańców,  miasto  będzie 
musiało ponownie przeznaczyć na to fundusze. Dodała, że o roślinność w tym miejscu nikt nie dba
i nie jest ona odpowiednio zasilana. Mając na uwadze fakt, że park jest w ramach gwarancji i nie 
można  póki  co  dokonać  innych  nasadzeń  niż  przewidują  wytyczne  z  umów,  należy  dołożyć 
wszelkich starań, aby odpowiednio wypielęgnować to co tam rośnie. Nadmieniła, że nawet trawa 
została skoszona dopiero po interwencji Komisji Spraw Społecznych RM i wizycie Skarbnik Miasta 
w parku.
W przypadku drugiej inwestycji radna wyraziła niezadowolenie z późnego ogłoszenia przetargu na 
utrzymanie i zarządzanie infrastrukturą Parku Linowego na stoku Góry Parkowego, gdyż zbliżają 
się wakacje i młodzież mogłaby już korzystać z tej atrakcji.

Radny  A.  Jasiński również  odniósł  się  do  zagospodarowania  parku  przy  ul.  Ogrodowej
i powiedział, że park jest ładną wizytówką miasta, ale faktycznie mógłby wyglądać jeszcze lepiej.  
Wg radnego na etapie tworzenia projektu zostały popełnione błędy, które dotyczą m.in. zbył małej 
ilości koszy na śmieci i stojącego na środku chodnika drzewa. Zdaniem radnego należałoby również 
dokonać korekty dendrologicznej drzew (od dołu), aby funkcjonujący tam monitoring obejmował 
swoim zasięgiem cały obszar parku.

Przewodniczący  RM pogratulował  radnym i  BM wykonania  tego  budżetu,  biorąc  pod uwagę 
zwłaszcza to, jakie trudności mają inne samorządy tak miejskie, jak i wojewódzkie. Przedstawione 
dane pozwalają optymistycznie patrzeć w przyszłość i wnioskować, że uda się zapewnić wkład 
własny na kolejne inwestycje w mieście. Dodał, że władze dokładają wszelkich starań, aby dobrze 
wykonywać wszystkie zadania nałożone na samorząd miejski.

BM powiedział, że park przy ul. Ogrodowej jest ważną wizytówką miasta i pomimo tego, iż nie 
podziela niektórych opinii radnych, co do jego zagospodarowania to faktem jest, że park wymaga 
jeszcze  poprawek i  udoskonalenia.  Dodał,  że  w  ramach  umowy  gwarancyjnej  będą  jeszcze 
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wykonywane w nim prace  i  dołożone wszelkie  starania,  aby wyglądał  dobrze.  Jest  to  również 
nauczka  na  przyszłość,  aby  na  etapie  projektowania  jeszcze  lepiej  przyglądać  się  wszystkim 
zapisom i możliwym rozwiązaniom.
Dodał, że uchwalając budżet na 2012 rok branych było pod uwagę pięć priorytetów:
1) dyscyplina finansowa – udało się tego dotrzymać, ale to najtrudniejszy budżet w historii pracy 
BM w Urzędzie Miasta; konsekwentnie przestrzegano spłaty kredytów i pożyczek;
2)  działania  inwestycyjne  –  udało  się  zrealizować  założenia  praktycznie  w  całości;  niestety
w dalszym ciągu nie udało się doprowadzić do remontu ul. Księcia Bolka I;
3)  zmiana  systemu  gospodarowania  odpadami  –  wykonano  bardzo  wiele  prac  bez  większego 
angażowania budżetu; póki co podejmowane działania są dobre, bo nawet inne gminy zwracają się 
do nas z wieloma pytaniami w tej dziedzinie;
4)  zmiany  oświatowe  –  zmiana  arkuszy  organizacyjnych,  utworzenie  Biura  Obsługi  Placówek 
Oświatowych;
5)  zmiany  organizacyjne  w  urzędzie  i  jednostkach  podległych  –  zlikwidowano  lub  połączono 
wydziały, zredukowano etaty, zniesiono kilka stanowisk kierowniczych.
BM wyraził zadowolenia z realizacji tak ciężkiego budżetu i poprosił o przyjęcie przedstawionych 
RM sprawozdań.

Przewodniczący  RM odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  i  zatwierdzenia 
sprawozdania  finansowego oraz  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  Miasta  Kamienna Góra  za 
2012 rok,  po czym zarządził głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska w Kamiennej Górze 
jednogłośnie, tj. przy 18 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XXXIII/199/13 w sprawie  rozpatrzenia 
i  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  oraz  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  Miasta 
Kamienna Góra za 2012 rok– zał. Nr 9 do protokołu.

Ad.     8  .     Podjęcie uchwały   w sprawie   udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kamiennej Góry  

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący RM.
 
Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.
 
Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj.  przy 18 głosach „za” podjęła  Uchwałę Nr XXXIII/200/13 w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Kamiennej Góry – zał. Nr 10 do protokołu.

BM podziękował radnym za udzielenie absolutorium i powiedział, że to jest również ocena RM,
a przede wszystkim pracowników urzędu i jednostek podległych.

Przewodniczący RM ogłosił 10-minutową przerwę.

Po przerwie na salę obrad nie powróciła radna C. Róg (obecnych 17 radnych).

Ad.     9  .     Podjęcie uchwały   w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (dz. nr 868/33,   
obr. nr 6)

Projekt uchwały przedstawiła Z-ca Kierownika Wydziału Mienia Danuta Nagórna.
 
Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.
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Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj.  przy 17 głosach „za” podjęła  Uchwałę Nr XXXIII/201/13 w sprawie wyrażenia 
zgody na zbycie nieruchomości – zał. Nr 11 do protokołu.

Na salę obrad powróciła radna C. Róg (obecnych 18 radnych).

Ad.     10  .     Podjęcie uchwały   w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (dz. nr 491/1,   
491/2 i 491/3, obr. nr 6)

Projekt uchwały przedstawiła Z-ca Kierownika Wydziału Mienia Danuta Nagórna.
 
Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.
 
Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj.  przy 18 głosach „za” podjęła  Uchwałę Nr XXXIII/202/13 w sprawie wyrażenia 
zgody na zbycie nieruchomości – zał. Nr 12 do protokołu.

Ad.     1  1  .     Podjęcie  uchwały  w  sprawie    udzielenia  Województwu  Dolnośląskiemu  pomocy   
finansowej

Projekt  uchwały  przedstawił  Kierownik  Wydziału  Zamówień  Publicznych,  Inwestycji
i Funduszy Zewnętrznych Dariusz Adamczyk.
 
Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.
 
Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 18 głosach „za” podjęła  Uchwałę Nr XXXIII/203/13 w sprawie  udzielenia 
Województwu Dolnośląskiemu pomocy finansowej – zał. Nr 13 do protokołu.

Ad.     1  2  .     Podjęcie uchwały w sprawie   udzielenia pomocy   finansowej  

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Iwona Pazgan.  Dodała,  że dwie Komisje RM,
tj.  KBSiR  i  K.  Regulaminowa  wypracowały  wnioski  do  tego  projektu   -  zał.  Nr 14  i  15 do 
protokołu.

Radny  A.  Jasiński zauważył,  że  miasto  wiele  razy  wpierało  finansowo  powiat,  m.in.  przy 
budowaniu chodników, bloku operacyjnego szpitala i przekazywaniu środków na szpital, remoncie 
budynku KPP, czy doposażeniu w samochód KPPSP. Dodał, że wniosek o wsparcie finansowe na 
remont tej ulicy wpłynął w tym roku, a zatem w trakcie realizacji uchwalonego budżetu i zapytał, 
czy  są  jakieś  informacje,  że  Starostwo  będzie  do  miasta  występowało  również  o  wsparcie 
finansowego na remont ul. T. Kościuszki? Zwrócił ponadto uwagę, że tylko na dzisiejszej Sesji  
radni głosują nad przekazaniem łącznie 740 tys. zł.  (dla Województwa 100 tys. zł., dla Powiatu
300 tys. zł. i na modernizację obiektu lekkoatletycznego 340 tys. zł.), a należy pamiętać o własnych 
zadaniach, na które również są potrzebne fundusze, np. remont dachu w SP Nr 2 (300 tys. zł.),
czy remontu ul. Parkowej (600 tys. zł.).  Radny podkreślił, że ul. Krzeszowska jest bardzo ważna, 
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ale RM powinna mieć gwarancję, że w przypadku remontu ul. T. Kościuszki Starostwo nie będzie 
już występowało o pomoc finansową.

BM powiedział, że remont ul. Krzeszowskiej jest bardzo ważnym zadaniem także dla miasta, gdyż 
znajduje  się  ona  w jego granicach.  Myśleliśmy,  że  powiat  sam sobie  poradzi  z  tą  inwestycją,
ale  stało  się  inaczej  i  dzięki  nadwyżce  budżetowej  jesteśmy  w  stanie  przekazać  te  pieniądze
i  powinniśmy pomóc powiatowi.  Przypomniał,  że  podczas Sesji  RM Członek Zarządu Powiatu 
odpowiedzialny za drogi oznajmił, że remont ul. T. Kościuszki uda im się wykonać w 100% ze 
środków pozyskanych z zewnątrz, więc nie zakłada, że wystąpią o wsparcie do miasta. Na tej ulicy 
prace już się rozpoczęły,  trwa wymiana sieci gazowej, za chwilę my będziemy wymieniali sieć 
kanalizacyjną, więc już nie ma odwrotu i musi być ona wyremontowana. Pomimo tego, że prace
z naszego zakresu rozpoczną się  już w tym roku,  to  środki  na  ten cel  będziemy zabezpieczali
w przyszłorocznym budżecie i w obydwu przypadkach ostateczne zdanie należy do RM i to radni 
przez głosowanie zdecydują o wykorzystaniu środków finansowych. Nadmienił, że na ogół powiaty 
nie są w dobrej sytuacji finansowej i często jest tak, że właśnie gminy im pomagają.

Radna M. Jaciuk zauważyła, że szpital, policja, czy straż są potrzebne nie tylko mieszkańcom 
powiatu, ale także  mieszkańcom miasta i słusznym jest udzielanie im wsparcia finansowego. Jest 
wiele  potrzeb  i  wiele  ulic  do  wyremontowania,  ale  ul.  Krzeszowska  jest  ulicą  bardzo  ważną
i strategiczną również dla miasta. Nie jest też nowością, że samorządy sobie pomagają.

Radny  A.  Jasiński  powiedział,  że  poprzez  swoją  wypowiedź  chciał  jedynie  podkreślić,
że najważniejsze są zadania statutowe gminy.

Radny B. Wągrowski wyraził zdanie, że na dzisiejszej Sesji powinien być przedstawiciel Powiatu, 
do którego można by się było zwrócić jeszcze z wieloma pytaniami.

Radny W. Sobiechowski stwierdził, że podczas jednej z ostatnich Sesji był przedstawiciel powiatu 
i wówczas radni mogli Go o wszystko wypytać. Dodał, że jeśli nie wesprzemy powiatu finansowo, 
to  raczej  tej  inwestycji  nie  uda  im się  wykonać.  Odniósł  się  również  do  wypowiedzi  radnego
A. Jasińskiego i powiedział, że jakiś czas temu również mówił o tym, że trzeba ustalać priorytety
w działaniu i  może np. zrezygnować z Dni Kamiennej Góry na rzecz remontu przeciekających 
dachów i wówczas radny A. Jasiński odpowiedział, że „nie wszystkim kapie na głowę, niektórzy 
chcą się zabawić”.

Radny A. Jasiński odpowiedział,  że nie chodzi mu o to,  aby tych pieniędzy nie przekazywać,
a jedynie chciał zwrócić uwagę, że wniosek został RM przedstawiony w trakcie roku i realizacji 
przyjętego  budżetu,  a  ponadto  mówił  to  w  perspektywie  już  rozpoczętej  inwestycji  jaką  jest 
przebudowa i remont ul. T.. Kościuszki, a na którą to trzeba szykować dość spore fundusze. Dodał, 
że w przypadku wypowiedzi dot. Dni Kamiennej Góry chodziło Mu o to, że w mieście zamieszkują 
nie  tylko  mieszkańcy  budynków  komunalnych,  na  których  jedynie  należy  się  koncentrować. 
Pozostali,  mieszkający  poza  zasobem  budynków  miejskich, muszą  sobie  radzić  sami
z przeciekającymi dachami, a od miasta też im się coś należy.  Należy ważyć zadania i o każdej 
grupie pamiętać.

Radna M. Jaciuk przypomniała, że radni są radnymi miasta, a nie ulicy, a ponadto na poprzedniej 
Sesji RM BM zapewniał, że ul. T. Kościuszki będzie priorytetowym zadaniem w przyszłym roku.

Przewodniczący  RM poprosił,  aby BM pamiętał  o  wnioskach  Komisji  dot.  budowy chodnika
i przedstawił je władzom Starostwa.

BM zapewnił, że sugestie radnych zostaną przedstawione podczas rozmów w Starostwie.
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Nikt  więcej  nie  wniósł  uwag  ani  zapytań,  w  związku  z  czym  Przewodniczący  RM zarządził 
głosowanie,  w  wyniku  którego  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze  jednogłośnie,  tj.  przy
18 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XXXIII/204/13 w sprawie udzielenia pomocy finansowej  – 
zał. Nr 16 do protokołu.

Ad.     1  3  .     Podjęcie uchwały w sprawie   zmian w budżecie miasta Kamienna Góra na 2013 rok  

Projekt  uchwały  z  autopoprawką przedstawiła Skarbnik  Miasta  Iwona  Pazgan.  Dodała,
że KGKiM wypracowała wniosek do tego projektu  - zał. Nr 17 do protokołu.
 
Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  a KGKiM nie 
podtrzymała swojego wniosku, w związku z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.
 
Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze 
jednogłośnie,  tj. przy  18 głosach  „za”  podjęła  Uchwałę  Nr XXXIII/205/13  w sprawie  zmian
w budżecie miasta Kamienna Góra na 2013 rok – zał. Nr 18 do protokołu.

Ad.     1  4  .     Podjęcie  uchwały  w  sprawie    wyrażenia  zgody  na  oddanie  części  nieruchomości  
w dzierżawę

Projekt uchwały przedstawił Dyrektor MCKF w Kamiennej Górze Zenon Król.
 
Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.
 
Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 18 głosach „za” podjęła  Uchwałę Nr XXXIII/206/13 w sprawie  wyrażenia 
zgody na oddanie części nieruchomości w dzierżawę – zał. Nr 19 do protokołu.

Ad.   1  5  . Sprawy różne  

Radna M. Jaciuk zapytała, czy coś dzieje się w sprawie przebudowy zamku przy ul. Zamkowej, 
który to oddaliśmy w użyczenie zewnętrznej firmie w 2011 r.?
Radna zwróciła  uwagę na to,  że przy remoncie Ratusza nie  zamontowano klimatyzacji  na Sali 
Witrażowej.
Wyraziła ponadto zdanie, że potrzebny jest pilny remont budynku przy ul. T. Kościuszki 46, który 
usytuowany jest naprzeciwko hali sportowej ZSZiO i psuje wizerunek miasta w tym rejonie (wiele 
imprez odbywa się nad Zalewem i w ZSZiO).

Ad.   1  6  .     Zamknięcie     Sesji  

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XXXIII Sesję Rady Miejskiej
w Kamiennej Górze w dniu 19 czerwca 2013.

Protokołowała:              
Katarzyna Poręba-Plasło Przewodniczący RM           

         /-/ mgr Andrzej Mankiewicz   
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